
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE 30. SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Mag. Mateja POLJANŠEK, št. 264/2011: 

V skladu z veljavno socialno zakonodajo se ob plačilu stroškov bivanja npr. v domovih 
upokojencev, upošteva premoženjsko stanje upravičenca in njegovih svojcev. Zato lahko 
občina v primeru, da poravnava stroške za svojega občana, če svojci stroškov ne morejo ali 
ne želijo pokrivati, uveljavlja lastninsko pravico na premoženju upravičenca. Zanima me, za 
koliko svojih občanov občina Kamnik plačuje stroške bivanj v različnih bivalnih ustanovah, 
bodisi v celoti ali samo v delu stroškov? Na kakšen način se takšni postopki uredijo, s 
podpisom pogodbe z upravičencem ali z njegovimi svojci? Zanima me tudi ali je občina v 
zvezi s takšno ureditvijo že pridobila kakšno nepremičnino? Ali občina takšno premoženje 
proda in s tem pokrije del stroškov, ki jih je imela s plačevanjem oskrbovanja ali premoženja 
vpiše npr. v svoj stanovanjski fond in ga uporabi za urejanje stanovanjskih težav drugih 
občanov? 

Odgovor je pripravila Katja VEGEL: 

Kadar starejše osebe ali osebe s težavami v duševnem razvoju ne zmorejo več živeti same 
in poskrbeti za svojo oskrbo, navadno same ali njihovi bližnji sorodniki želijo urediti 
namestitev v zavodu. Javni socialnovarstveni zavodi zagotavljajo svojim varovancem 
bivanje, primerno prehrano, potrebno pomoč in postrežbo, zdravstveno oskrbo in nego. Za 
ureditev same domske oskrbe se osebe same obrnejo neposredno na želeni zavod, kjer 
dobijo vlogo in uredijo vse potrebno. Na center za socialno delo prihajajo predvsem tisti, ki 
plačila domskega varstva sami ne morejo zagotoviti. Oddati morajo zahtevek na 
predpisanem obrazcu na svojem lokalnem CSD-ju, kjer so stalno prijavljeni. CSD odloča o 
oprostitvi plačila domske oskrbe in izda o tem ustrezno odločbo. Pravnomočna odločba 
CSD-ja je zakonska osnova za plačilo storitev za lokalno skupnost. Kadar upravičenec sam 
ni plačilno sposoben, se ugotavlja, ali so plačilno sposobni njegovi družinski člani, saj so oni 
zavezani k doplačilu storitve. Zakon o socialnem varstvu in Uredba o merilih za določanje 
oprostitev pri plačilih socialnovarstvenih storitev natančno določata, kdo so zavezanci za 
doplačevanje domske oskrbe, ko se občan odloči oditi v dom.  

Prav tako tudi Zakon o zakonski zvezi in družinskih razmerjih v svojem 124. členu določa, (1) 
da je polnoletni otrok dolžan po svojih zmožnostih preživljati svoje starše, če ti nimajo dovolj 
sredstev za življenje in si jih ne morejo pridobiti, obenem pa tudi določa, (2) da polnoletni 
otrok ni dolžan preživljati tistega od staršev, ki iz neopravičenih razlogov ni izpolnjeval 
preživninskih obveznosti do njega. 

Če je uporabnik lastnik nepremičnine, se mu z zaznambo prepovedi odtujitve in obremenitve 
v korist občine, ki prevzame zanj plačilo te storitve, prepove odtujiti in obremeniti 
nepremičnino. Zaznamba se vpiše v zemljiško knjigo. 

Občina Kamnik trenutno doplačuje stroške domske oskrbe za 83 naših občanov. Od tega jih 
je 30 nastanjenih v domačem domu starejših v Kamniku, ostali pa so nastanjeni izven 
domače občine (večina teh so nastanjeni v posebnih zavodih – gre za osebe s težavami v 
duševnem razvoju, in sicer v Hrastovcu, CUDV Draga, INCE Mengeš, Novi Paradoks, Zavod 
Matevž Langus, Zavod Tončka Hočevar, Zveza Sonček, Društvo Barka, Tisje …). Stroški 
oskrbe v teh zavodih so izredno visoki, tudi 1.300 €/mesečno in več. Nekaj občanov je 
nastanjenih v klasičnih domovih za ostarele (Domžale, Mengeš, Gornji Grad, Zavod sv. 
Rafaela, Dom upokojencev in oskrbovancev Impoljca, Zavod sv. Cirila …). 

Z uveljavitvijo Zakona o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev so tudi občani brez dohodkov 
upravičeni do denarne socialne pomoči, ki jo morajo le-ti prispevati k plačilu stroškov, kar 
pomeni, da občina v celoti ne plačuje za nikogar oziroma je le doplačnik pri vseh 83 občanih.  



Kot je bilo že omenjeno, CSD odloča o oprostitvi plačila domske oskrbe in izda o tem 
ustrezno odločbo. Pravnomočna odločba CSD-ja pa je zakonska osnova za plačilo storitev 
za lokalno skupnost. V vsaki odločbi so navedeni podatki o celotnem premoženju občana 
(vsi TRR-ji, prihranki na TRR-jih, posedovanje nepremičnin), ki bo nastanjen v zavodu in tudi 
premoženje vseh zavezancev, ki so zakonsko dolžni pri doplačilu storitev v primerih, ko 
občan sam nima zadostnih prihodkov. 

Zaznamba prepovedi odtujitve in odsvojitve nepremičnin se lahko opravi le pri občanih, ki so 
lastniki nepremičnin in ne pri njihovih svojcih in zavezancih za plačilo. Občani, ki jim občina 
doplačuje stroške domske oskrbe, so večinoma samske osebe, nekaj je vdov/vdovcev, nekaj 
je razvezanih. Občina doplačuje tudi stroške oskrbe občanom, kjer so zavezanci za plačilo v 
postopkih dokazali (otroci), da starši za njih v otroštvu niso skrbeli (124. člen Zakona o 
zakonski zvezi in družinskih razmerjih). Zaznamba prepovedi je opravljena pri 17 občanih, ki 
jim občina doplačuje stroške domske oskrbe. Večinoma gre za travnike ali gozdove manjše 
vrednosti, pa še lastništvo je največkrat deljeno (občan ni v celoti lastnik – le solastnik). 

V primeru smrti občana, ki mu občina doplačuje stroške domske oskrbe, občina pripravi 
zahtevek z dokazili o višini plačil in ga posreduje na okrajno sodišče, da jo obvestijo o 
datumu zapuščinske obravnave. V zapuščinski obravnavi ima občina prednostno pravico 
(128. člen Zakona o dedovanju), kar pomeni, da v primeru, da ima pokojni premoženje, ta 
pripada občini, in sicer do višine terjatve, ki je navedena v zahtevku. V kolikor je premoženje 
manjše od terjatve občine oziroma je pokojni brez premoženja, zakonitim dedičem ni 
potrebno vračati sredstev, ki jih je občina namenila pokojniku. Sodišče ob tem izda ustrezen 
sklep. 

Občina je nekaj nepremičnin iz naslova dediščin že prejela. Problem, ki se pojavlja ob tem, 
je, da pokojni ni lastnik do celote, kar pomeni, da občina ne podeduje nepremičnine v celoti, 
s tem pa se oteži prodaja nepremičnine (ti postopki potekajo na premoženjsko-pravnem 
oddelku). Do sedaj občina še ni podedovala nobenega stanovanja ali hiše, ki bi ga lahko 
uporabila za reševanje stanovanjske problematike, saj občina doplačuje stroške občanom, ki 
so slabše socialno situirani, prav tako pa tudi vsi zavezanci za plačilo storitev (seznam 
občanov in mesečni stroški za posameznega občana so dostopni na oddelku). 

Potrebno je tudi vedeti, da lahko občan (zakonodaja tega ne prepoveduje) pred odhodom v 
zavod svoje nepremičnine kadarkoli prepiše, prenese na druge fizične ali pravne osebe in to 
brez kakršnihkoli obveznosti za tega občana. Zaenkrat takih primerov pri nas še ni 
(preverjamo lastništvo tudi pred vstopom občana v zavod), saj, kot je že bilo navedeno, 
doplačujemo stroške domske oskrbe občanom, ki so slabše socialno situirani. 

 

Mag. Mateja POLJANŠEK, št. 265/2011: 

Kot uporabnica javnega avtobusnega prevoza sem opazila, da so nekatera avtobusna 
postajališča v mestu neurejena, če pustimo ob strani, da je postajališče pri Mercatorju v 
smeri proti Ljubljani že ves čas brez nadstreška, podobno je tudi na obeh novih postajah v 
Šmarci. Postajališče pri Mercatorju proti Kamniku je v enem delu že vsaj 2 meseca brez dela 
strehe. Avtobusno postajališče pri Svetilniku proti Ljubljani je umazano, poleg nadstreška je 
postavljena stara umazana klop, ki jo je treba pobarvati in očistiti ali pa odstraniti, saj je ne 
more nihče uporabljati. Prosila bi vas za pojasnila glede vzdrževanja posameznih avtobusnih 
postajališč.        

Odgovor sta pripravila Sandi BOREC in mag. Matjaž SRŠA: 

V proračunu za leto 2014 zaradi omejenih sredstev ni bilo mogoče zagotoviti denarja za 
izvedbo nadstrešnic na celotnem območju občine in ne samo na mestih, ki jih navajate. 
Poškodbo dela strehe na avtobusnem postajališču pri trgovini Mercator ob Ljubljanski cesti 



bomo sanirali v okviru rednega vzdrževanja. Čiščenje steklenih površin, sedišč in klopi na 
avtobusnih postajališčih ob Ljubljanski in Šolski ulici v Kamniku je del predvidenih nalog v 
mesecu maju, ki jih vsakoletno izvajamo v okviru javnih del ter rednega vzdrževanja 

 

Mag. Mateja POLJANŠEK, št. 266/2011: 

Na dvorišču tovarne Titan, ob stari vratarnici sem opazila spomenik, s ceste ni mogoče dobro 
ugotoviti komu v čast je bil postavljen, zdi se pa, da gre za partizanski spomenik. S ceste 
okolica spomenika izgleda precej zanemarjeno in glede na negativne izkušnje s spomenikom 
pred tovarno Utok bi rada preverila: 

- za kakšen spomenik gre in ali je vpisan v evidenco kot spomenik lokalnega pomena pri 
Zavodu za kulturno dediščino 

- kdo je dolžan skrbeti zanj in ga urejati in kaj bo Občina Kamnik storila za ureditev okolice in 
spomenika. 

Odgovor je pripravila Liljana JUHART MASTIKOSA: 

Občina Kamnik v sodelovanju z ZVKD OE Kranj vsako leto ureja/sanira spomenike, 
grobišča, ki imajo zgodovinski in kulturni pečat. Na podlagi ogledov in posredovanja 
kulturnovarstvenih pogojev za sanacijo spomenikov s strani strokovnih služb ZVKD OE 
Kranj, ki tudi pripravijo in predlagajo vrstni red sanacije, v proračunu vsako leto zagotovimo 
sredstva za omenjene zadeve. Kar zadeva spomenika na dvorišču tovarne Titan, ki je 
posvečen 24 padlim borcem in 11 talcem, delavcem te tovarne – spomenik NOB na dvorišču 
tovarne Titan je v registru nepremične kulturne dediščine RS Ministrstva za kulturo zaveden 
pod evidenčno številko enote 12015, tip enote: memorialna dediščina. Spomenik je 
sestavljen iz kamnitega obeliska in bronastega kipa borca, oblikoval ga je kipar Božo 
Pengov, odkrit pa je bil leta 1955. Pristojnost zanj ima ZVKD OE Kranj in po mnenju njihovih 
strokovnih služb ima vse atribute za razglasitev za spomenik lokalnega pomena. Dejstvo pa 
je, da spomenik stoji na zemljišču, katerega lastnik je Titan Kamnik. Občina Kamnik bo v 
skladu s svojimi pristojnostmi obvestila strokovne službe ZVKD OE Kranj, vezano na 
omenjeni spomenik in preverila vse možnosti za ureditev njegove okolice ter spomenika 
samega. 

 

Marija MOŠNIK, št. 267/2011: 

Prostor na Plečnikovi železniški postaji, kupljen v prejšnjem mandatu za namen oživitve 
kamniške majolike, je dobil drugo vsebino, večkrat pa mi je bilo v odgovorih na moja 
vprašanja v zadnjih štirih letih obljubljeno, da se bo drugje našel prostor za znamenito 
majoliko. To se ni zgodilo, ker občina ni pokazala niti najmanjšega interesa, da se ta 
kamniška znamenitost ohrani. Le Medobčinski muzej Kamnik je pridobil nekaj eksponatov. 

Mnogim Kamničanom, predvsem pa ljudem, ki so majoliko izdelovali, ni bilo vseeno. Med 
njimi je bila Irena Radej, ki je bila več kot tri desetletja zaposlena kot slikarka in ni mogla 
razumeti, da svojega znanja, veščin in kamniške kulturne dediščine ne more prenesti na 
nikogar, zato je izdala knjigo Poezija čopiča, v kateri je opisala tehniko podglazurne 
poslikave kamniške keramike in upala, da se bo zgodil čudež. 

Lončar Igor Bahor iz Topolšice je za Delo (13. marca 2014) povedal: »Ko sem prišel v ETI 
Svit in na paletah zagledal zapakirano opuščeno lončarsko opremo, se mi je zazdelo, kot da 
za cesto opazujem dragocenega oldtajmerja, ki so mu že polomili brisalce, pobrali sedeže in 
vse drugo, kar je vredno, in je samo še vprašanje časa, kdaj ga bodo dokončno uničili.« V 



Topolšico so odpeljali več tovornjakov opreme in s tem tudi vso kulturno dediščino, katere 
vrednost se ne da meriti le z njihovo uporabnostjo, saj so bili med njimi tudi matični kalupi, 
muzejsko lončarsko vreteno iz časa Marije Terezije, kalupi za krožnike iz leta 1855,..« 

Kamniška majolika se torej prebuja v Topolšici. Tamkajšnji župan je projekt podprl, naš ga ni. 
Star slovenski pregovor pravi: »Kdor svoje dediščine ne ceni, ni vreden prihodnosti«. Za 
nekoga je bil to dragocen oldtajmer, za drugega stara ropotija. Tu ni bilo vprašanje denarja, 
tu je bilo vprašanje pogovora, ki ga ni bilo. Za Kamnik je to velika izguba in želela bi odgovor, 
kako je lahko župan Marjan Šarec iz rok izpustil tako dragoceno kulturno dediščino? 

Odgovor je pripravila Liljana JUHART MASTIKOSA: 

V Medobčinskem muzeju Kamnik spremljajo problematiko industrijske dediščine Kamnika in 
tovarn, ki so s svojim delovanjem že prenehale. Med najbolj tradicionalnimi je bila izdelava 
keramike in beloprstenega posodja, ki ji v Kamniku sledimo od srede 19. stoletja. Nazadnje 
se je znanje in postopek izdelave majolik in druge keramike ohranilo v Eti Svit na Bakovniku 
v Kamniku. Poleg starejših primerkov majolik in ostalega posodja je Medobčinski muzej 
Kamnik odkupoval od omenjene tovarne posamezne primerke, leta 2008 tudi tiste, ki so 
nastale v sodelovanju s slovenskimi umetniki. Proti koncu leta 2008 oziroma v začetku leta 
2009 so začeli v Eti d.d. zapirati proizvodnjo majolik in ostalega okrasnega posodja. Zbrano 
gradivo je Medobčinski muzej Kamnik prejel v hrambo, in sicer 326 izdelkov (novejših 
izdelkov, starih vzorcev), slikovni material (fotografije, načrte, kataloge, knjige, …), lesen 
kolovrat, biskvit in drobni material za delovno mesto modelarja in slikarja. Gradivo je popisala 
in uredila za hrambo gospa Irena Radej, avtorica knjige »Poezija čopiča«, ki jo je Občina 
Kamnik podprla in sofinancirala ter nekdaj zaposlena v Eti Svit, ki je poznala postopke, 
materiale in izdelke. Vso popisano gradivo muzej hrani. Občina Kamnik je v vsem tem času 
intenzivno iskala različne možnosti, ki bi ohranjale in obujale majolike v obliki proizvodnje. 
Potekali so različni pogovori s potencialnimi poslovnimi partnerji, vendar se nihče od njih 
zaradi osebnih zadržkov na koncu ni odločil. Nikakor se ne moremo strinjati, da želje in 
pogovorov za obujanje majolike in ohranjanje le-te z naše strani ni bilo. Medobčinski muzej 
Kamnik izvaja različne dogodke in delavnice za obuditev izdelave majolike. Potekali so 
»dnevi kamniške majolike« s programom: prikaz izdelave in poslikave kamniške majolike, 
prikaz izdelave majolike na lončarskem vretenu, delavnice z glino za otroke in odrasle, 
razstava muzejske kamniške majolike, razstava kamniške majolike iz zasebnih zbirk, … Prav 
tako je bila na gradu Zaprice gostujoča razstava Gorenjskega muzeja iz Kranja z naslovom 
»Glina, roke, ogenj«. Glavni poudarek na razstavi je bil predstaviti novoveškega 
podeželskega in že obrtnega keramičnega posodja, ki ga je kamniški muzej pripravil posebej 
za to razstavo. Kljub temu, da Medobčinski muzej Kamnik nima primernega prostora in 
opreme, kjer bi v celoti izvajal postopek izdelave in poslikave majolik in drugega okrasnega 
posodja, ima v svoji pedagoški ponudbi za šolske skupine in skupine odraslih tudi delavnice 
poslikave na keramiko in lončarske delavnice, ki se izvajajo s pomočjo zunanjih sodelavcev. 

 

Marija MOŠNIK, št. 268/2011: 

Vedno znova sprašujem, pa še vedno ni odgovora: kdaj bodo vodniki z veljavno licenco in 
pogodbo za turistično vodenje v Kamniku in na območju občin Srca Slovenije (ki so jo 
pridobili maja leta 2012) dobili vodniške izkaznice za celotno območje in bodo vpisani v 
register vodnikov za omenjeno območje? 

Odgovor sta pripravili Barbara STRAJNAR in Urška KOLAR: 

Občina Kamnik ima trenutno v veljavi Odlok o lokalnem turističnem vodenju v občini Kamnik 
(Uradni list RS, št. 86/02), ki ne omogoča izdaje licenc za turistične vodnike na območju Srca 
Slovenije. Zaradi uskladitve z zakonodajo s področja turizma in gospodarstva ter izdaje 
licenc za turistične vodnike na območju Srca Slovenije je Zavod za turizem in šport v občini 



Kamnik pripravil Predlog Odloka o lokalnem turističnem vodenju na območju Srca Slovenije. 
Z omenjenim odlokom naj bi se območje pristojnosti izvajalca odloka Zavoda za turizem in 
šport v občini Kamnik z območja občine Kamnik razširilo na območje sedmih občin Srca 
Slovenije (Domžale, Mengeš, Trzin, Dol pri Ljubljani, Lukovica, Litija in Kamnik). Predlagani 
odlok, sprejet v enakem besedilu v vseh vključenih občinah, bi predstavljal pravno podlago 
za izdajo licenc za turistično vodenje na območju Srca Slovenije. 

Občina Kamnik je omenjeni odlok predlagala v prvo obravnavo Občinskemu svetu Občine 
Kamnik 25. 1. 2012. Le-ta je predlagani odlok v prvem branju sicer sprejel, vendar z 
določenimi pripombami. Prav tako so nekatere druge občine po prvih obravnavah na svojih 
občinskih svetih, v skladu s pripombami, spreminjale posamezne člene odloka.  Besedilo 
odloka tako med posameznimi občinami ni bilo več usklajeno. Zato je Občina Kamnik 
pripravila besedilo odloka za drugo branje in območje obravnave omejila na Občino Kamnik. 
Do njegove obravnave ni prišlo, ker je bil umaknjen z dnevnega reda seje Občinskega sveta. 

Z Razvojnim centrom Srca Slovenije, ki bo v prihodnje prevzel urejanje vodnikov znotraj 
območja, Zavod za turizem in šport v občini Kamnik dobro sodeluje in obe strani si želita, da 
bodo vodniki prejeli izkaznice za vodenje na celotnem območju. V tem trenutku, ker vse 
občine niso sprejele odlokov o vodenjih in nov turistični zakon še ni sprejet, izdaja teh 
izkaznic še ni mogoča. Predlog zakona o spodbujanju razvoja turizma bo predvidoma 
Državni zbor obravnaval konec leta. Načeloma bo vsebina takšna, kot je sedaj (v kolikor 
poslanci ne bodo dali dodatnih pobud). 

 

Marija MOŠNIK, št. 269/2011: 

Vemo, da parkirišč okrog Spara na Usnjarski cesti v Kamniku primanjkuje, sedaj pa so še 
parkirna mesta ob Kamniški Bistrici že nekaj mesecev zagrajena (prilagam fotografijo, 
posneto 15.4.2014), pa nihče ne ve, zakaj. Za ograjo stoji tudi prometni znak, ki označuje 
čas parkiranja. Kdaj bodo parkirišča spet na voljo? 

Odgovor sta pripravila Maja SUŠNIK in mag. Matjaž SRŠA: 

Zemljišče (parkirišče) pri Sparu v Kamniku, ki leži neposredno ob Kamniški Bistrici, je v lasti 
fizične osebe. Občina je v letu 2010 sklenila z lastnikom zemljišča in z družbo Pun 
nepremičnine iz Ljubljane tripartitno pogodbo, s katero je bilo dogovorjeno, da se celotno 
zemljišče najame za namen javnega parkirišča. Del najemnine se je zavezala plačevati 
občina, del pa družba Pun nepremičnine. Ker navedena družba ni redno plačevala svojega 
dela najemnine, je lastnik zemljišča sorazmerni del parkirišča zagradil. 

Občina Kamnik bo ponovno skušala doseči dogovor z lastnikom zemljišč (zagrajenih 
parkirišč) glede ustrezne višine najemnine. V kolikor bo dogovor uspešen, bodo parkirišča 
ponovno na voljo.    

 

Marija MOŠNIK, št. 270/2011: 

S strani nekaterih udeležencev letošnje osrednje slovesnosti ob prazniku Občine Kamnik 
(doslej je bila to slavnostna seja Občinskega sveta) v Domu kulture, dne 28. marca 2014, 
sem bila opozorjena, da je bil kršen protokol, saj pred podelitvijo priznanj Občine Kamnik ni 
bila prebrana obrazložitev predloga sklepa Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, ki ga je na svoji 29. seji dne 5.marca 2014 potrdil Občinski svet in se glasi: 

»Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je na svoji 31. seji, dne 3.2.2014, 
obravnavala predloge, ki so prispeli na razpis za podelitev priznanj Občine Kamnik v letu 



2014. Do predpisanega roka, to je do 20. januarja 2014, je prispelo 19 predlogov. Komisija je 
predloge obravnavala in po razpravi pripravila predlog sklepa, s katerim predlaga 
Občinskemu svetu, da v letu 2014 podeli naslednja priznanja: eno zlato, tri srebrna in tri 
bronasta priznanja Občine Kamnik«.  

Tudi sama se sprašujem, zakaj pripravljalci slovesnosti tega protokolarnega pravila, ki se 
izvaja tudi na državni ravni, niso upoštevali? 

Odgovor sta pripravili Janja ZORMAN MACURA in Kristina KURET: 

Skladno z Odlokom o podelitvi priznanj Občine Kamnik in dosedanjo prakso so bila na 
osrednji občinski proslavi podeljena priznanja in prebrane celotne obrazložitve posameznih 
priznanj. Kljub temu se zahvaljujemo za podani predlog, ki ga bomo upoštevali pri izvedbi 
prihodnjih slovesnosti.   

 

Mag. Mateja POLJANŠEK, št. 271/2011: 

Mnoge slovenske občine so svojim občanom ponudile urejena zemljišča, na katerih si lahko 
uredijo vrtove. Običajno so občine tako rešile več problemov, na eni strani so občanov dale 
možnost najetja zemljišča za ureditev lastnega vrta, na drugi strani pa so zemljišča, ki so bila 
neurejena ali zanemarjena, uredila in jim dala nov namen, ki služi v javno dobro. Pri tem je 
treba seveda investirati vsaj v osnovno infrastrukturo na teh zemljiščih in v enotno opremo 
vrtov.  

V Kamniku takšnih površin ni, razen na Duplici poleg blokov, pa še v tem primeru gre 
verjetno za privatna zemljišča, ki so jih posamezniki kupili od kmetov. Tem vrtovom se tudi 
vidi, da niso enotno urejena in dajejo neurejen videz. 

Sprašujem ali ima občina Kamnik namen pripraviti kakšno površino v mestu, ki bo 
namenjena urbanim vrtovom? Za ta namen bi lahko izkoristila kar nekaj zemljišč, kjer se že 
leta ne prične gradnja in bi jih bili investitorji morda pripravljeni dati v najem vsaj za krajše 
obdobje. Eno takšnih je zemljišče poleg Titana, kjer je bila pred kratkim odstranjena ograja in 
se očitno še dolgo ne bo gradilo.  

Ali so v novem OPN predvidena zemljišča za ureditev urbanih vrtov?    

Nekateri občani so si vrtove uredili na bregu Kamniške Bistrice in me zanima ali so ti vrtovi 
urejeni na zasebnih ali na občinskih zemljiščih? 

Odgovor sta pripravili Katja KUNSTELJ in dr. Marija Tadeja JEŽEK: 

Kakor mnoge druge občine je tudi Občina Kamnik svojim občanom že pred leti ponudila 
nekaj prostih, neizkoriščenih in za obdelavo primernih zemljišč, na katerih so si ti za nizko 
zakupnino lahko uredili svoje vrtove. Občina Kamnik ima danes tako z zakupniki sklenjenih 
že približno 190 pogodb za zakup vrtičkov na naslednjih lokacijah (v vseh primerih gre za 
nepremičnine v lasti Občine Kamnik): za tovarno Titan (tik ob večstanovanjski stavbi z 
naslovom Pot 27. julija 3 in v neposredni bližini Kamniške Bistrice), na Duplici (med 
Jakopičevo ulico in železniško progo ob Kulturnem domu Duplica ter nekaj vrtičkov ob lekarni 
na Duplici), v Črni pri Kamniku ter manjše število vrtičkov tik ob Kamniški Bistrici pred 
naseljem Perovo.  

Trenutno so vse razpoložljive nepremičnine v celoti zasedene, na zakup občinskih vrtičkov 
na različnih lokacijah, zlasti na Duplici in za tovarno Titan, pa čaka še približno 30 
zainteresiranih občanov.  



Društvu za trajnostni razvoj Kamnika je bil pravkar oddan del občinskega zemljišča za Šutno, 
in sicer za ureditev funkcionalnega javnega prostora oziroma prostora za umirjeno skupno 
preživljanje prostega časa, kjer bo med drugim vzpostavljen tudi park z avtohtonimi 
rastlinami in užitnimi grmovnicami ter manjši skupnostni urbani vrt, ki bo služil prikazu/učenju 
vrtnarjenja in bo nastajal s sodelovanjem vseh zainteresiranih občanov, tako na skupnih 
posvetih kakor tudi s skupnim obdelovanjem. Na voljo bo nekaj orodja, pa tudi kotiček za 
počitek/druženje/branje, vse z namenom oživljanja zaprtega dela mestnega jedra Kamnika in 
spodbujanja občanov k samooskrbi, spoznavanju rastlin, druženju in mirnemu preživljanju 
prostega časa v naravnem okolju, vzpostavljenem v mestnem središču, kar sovpada s 
sodobnimi smernicami rabe javnih površin v mestih pri nas in drugod po svetu. 

V dopolnjenem osnutku Občinskega prostorskega načrta (OPN) je predvideno tudi območje 
za vrtičkarstvo. Na teh površinah je predvidena komunalna ureditev, namenjena izključno 
takšnim območjem, predvsem oskrba z vodo in enotna ureditev celotnega območja z 
možnostjo gradnje enostavnih objektov, ki bodo tipizirani oziroma poenoteni. 

 

 

 

 


